
SP-lijsttrekker Ton Heerschop:

‘Zeggenschap terug, genoeg  
geblunderd met megaprojecten!’

Ton Heerschop (48) heeft zich als raadslid vaak zitten verbijten als er weer miljoenen 
gingen naar megabouwprojecten terwijl voorzieningen dicht moesten en er voor 
bijvoorbeeld cultuur nauwelijks geld was. Maar ‘niet verzuren’ is zijn moto, ‘lukt het 
niet in de raad dan maar op straat.’ Door actie te voeren kreeg de SP heel wat voor 
elkaar, met als meest sprekende voorbeeld de redding van het zwembad in Steyl. 

alles oVer Venlo op Venlo.sp.nl

Ton Heerschop

 › Wat willen jij en de SP de komende jaren 
in Venlo bereiken?
‘Werkgelegenheid, echte banen, en loon 
naar werken zijn het allerbelangrijkst. De 
gemeente zet in op het binnenhalen van ho-

ger opgeleiden terwijl de meeste werkzoe-
kenden lager of middelbaar opgeleid zijn. 
Die scheve verhouding moet om! Helemaal 
wanneer de wethouders pochen met zoge-
naamde nieuwe banen, terwijl ze helemaal 
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niets doen aan de ontslagen die er vielen 
en nog vallen. Daarnaast zien we nieuwe 
arbeidskrachten uit andere landen veel werk 
opknappen voor een habbekrats. Dit is niet 
eerlijk ten opzichte van de Venlonaar die 
zonder werk thuis zit en niet voor de ar-
beidsmigrant die wordt uitgebuit. Sommige 
partijen worden helemaal blij dat mensen 
moeten gaan werken voor een uitkering. 
Wij niet. Als er werk is, moet dat lonen, daar 
hebben we het minimumloon voor!’

 › Staat er nog meer in de plannen van de SP 
voor Venlo?
‘Nog veel meer, wij maken andere keuzes 
dan de partijen die al jaren het bestuur in 
Venlo vormen. De gemeente krijgt er de 

‘Ik hoor vaak: Die politiek is maar 
met zichzelf bezig en geeft ons 
belastinggeld wel heel eenvoudig uit’

komende jaren belangrijke taken bij: (thuis)
zorg, sociale werkplaatsen en jeugdzorg, 
daar moeten we zeer zorgvuldig mee 
omgaan. Het VVD/PvdA-kabinet kiepert 
veel over de schutting naar gemeenten met 
ontoereikend budget. De SP zal en wil niet 
accepteren dat mensen aan de zijlijn worden 
geschoven omdat het geld op is of een 
gemeentebestuur de ogen sluit. Wij blijven 

ons inzetten om niemand buiten de boot te 
laten vallen.’

 › Mooie plannen, maar waar haal je het 
geld vandaan?
‘Wij gaan geen geld uitgeven dat er niet is. 
Maar we maken wel andere keuzes dan de 
partijen die nu de lakens uitdelen. We gaan 
niet investeren in nog meer blunderprojec-
ten zoals het kazerneterrein in Blerick. Wel 
gaan we het geld inzetten dat in begrotingen 
van de gemeente staat, maar niet is uitge-
geven. En als de keuze is mensen of beton, 
dan is het voor ons glashelder: mensen gaan 
altijd voor.

 › Hoe bevalt het je eigenlijk om volksver
tegenwoordiger te zijn?
‘Op mijn werk in het ziekenhuis en ook als 
ik als SP´er op straat sta of in de wijken 
ben, hoor ik vaak: Die politiek is maar met 
zichzelf bezig, ze stapelen fout op fout en 
geven ons belastinggeld wel heel eenvoudig 
uit. Met miljoenentekorten bij de Floriade 
en de flop rondom het ‘mikwe’ geef ik ze 
geen ongelijk. Maar het doet me erg goed 
als we als SP iets moois bereiken zoals de 
ondersteuning van het reanimatieproject of 

de straat in de raad
startte nu haar campagne met 
de uitspraak dat Tegelen een 
hogere prioriteit moet krijgen. 
We zijn benieuwd wat daarvan 
na de verkiezingen over blijft.

behoud Zwembad nieuw 
steyl
 In 2010 wilden de coalitiepar-
tijen VVD, CDA en PvdA het 
zwembad Nieuw Steyl sluiten 
vanwege zogenaamd te hoge 
kosten. De SP wist de gebruikers 
te verenigen en deed onderzoek 
naar de werkelijke kosten van 
het openhouden. Die bleken een 
stuk lager te zijn dan wat het 
college wilde doen geloven en 
ook legden we nog meer ‘halve 
waarheden’ bloot. Daarnaast 
hielpen 11.323 handtekeningen 
om de druk hoog op te voeren. 
De andere partijen voelden de 
hete adem van de bevolking in 
de nek en het zwembad bleef 
open!

grens aan topsalarissen 
publieke sector
Veel mensen ergeren zich aan de 
gigantische salarissen die som-
mige bestuurders in de publieke 

onderZoek naar de leef-
baarheid in de  
winkelcentra tegelen en 
blerick
De leefbaarheid in de winkel-
centra en kleinere kernen staat 
onder druk. De SP deed onder-
zoek in Tegelen en Blerick naar 
leefbaarheid, parkeerproblemen 
en woon- en ondernemerskli-
maat. Op straat en in gesprek-
ken met winkeliers bleek dat 
veiligheid naast leegstand een 
belangrijk zorgpunt is. Formeel 
wilde het stadsbestuur niets 
met onze aanbevelingen doen, 
de VVD-wethouder weigerde 
zelfs ons rapport aan te nemen 
in aanwezigheid van onderne-
mers! Toch kwam de boodschap 
wel over, want een coalitiepartij 

Een delegatie van de SP brengt een werkbezoek aan Vastenavondkamp.

De SP deed onderzoek naar de leefbaarheid in de winkelcentra.



1. Veilige wijken en dorPen 
reguleer de teelt van softdrugs zo dat 
(brand)gevaarlijke plantages verdwijnen en 
het weer rustig wordt in de wijken, zonder 
straatdealers. werk toe naar legalisering van 
de hele softdrugketen, daarmee bannen we 
drugscriminaliteit uit. Zet in op goede begeleiding 
van de jeugd met preventie, voorlichting en 
straatcoaches. 

2. Venlo onderwijSSTad 
Stimulering van het onderwijs versterkt de 
levendigheid en de economie van Venlo. in het 
HBo zijn goede stappen gezet. Benut nu de 
mogelijkheden die er liggen in het MBo, vooral op 
het terrein van gezondheidszorg en techniek, maar 
ook meer stageplekken.

onZe speerpunten

het openhouden van zwembad Nieuw Steyl. 
Zeker als ik de positieve reacties van de 
mensen op straat dan terughoor.’

 › Kritiek op het gemeentebestuur is mooi, 
maar is de SP ook bereid zelf mee te be
sturen?

3. STiMuleer de werkgelegenHeid en STeun de 
lokale onderneMerS 
richt een gemeentelijk leerwerkbedrijf op voor 
mensen die momenteel zonder werk zitten, 
behoud de beschermde werkplekken op de sociale 
werkplaats. Plaats gemeentelijke opdrachten bij 
voorkeur bij lokale ondernemingen en voer direct 
onze aanbevelingen uit om de winkelcentra in 
Tegelen en Blerick vooruit te helpen.

4. geen lucHTkaSTelen oP HeT kaZerneTerrein 
Stop met het maken van steeds nieuwe 
grootschalige en dure plannen. Maak een 
realistisch plan waarin Fort Sint Michiel een 
centrale plek krijgt.

5. Meer aandacHT Voor HeT PerSonenVerVoer 
Per SPoor 
Verdubbel de Maaslijn roermond-Venlo-nijmegen, 
en maak daarmee een intercityverbinding 
Maastricht-Zwolle mogelijk. Zet in op een HSl-
verbinding eindhoven-Venlo-düsseldorf.

sector verdienen. Wij doen dat 
ook, en we stelden daarom aan 
de gemeenteraad voor een bur-
gemeestersnorm in te voeren. 
Dat betekent dat de topmensen 
van instellingen waar Venlo za-
ken mee doet, niet meer mogen 
verdienen dan de burgemees-
ter. De gemeenteraad nam ons 
voorstel over, maar de reactie 
van het college van B en W was 
niet erg enthousiast. Er zal een 
sterke SP-fractie nodig zijn om 

‘We kiezen op 19 maart geen wethouders en 
laat niemand doen alsof dat wel zo is. De SP 
wil zeker meebesturen, maar alleen als er 
een coalitie-akkoord komt waar wij mee uit 
de voeten kunnen, waar onze kiezers zich in 
kunnen herkennen. Meebesturen ten koste 
van alles doen wij niet, dat is aan andere 

partijen. De SP heeft idealen, heldere ideeën 
en duidelijke alternatieven en wil die ook 
kunnen realiseren. Dat er soms water bij de 
wijn moet, begrijpen we. Maar die wijn moet 
wel nog te drinken zijn. Wat mij betreft is nu 
eerst de kiezer aan zet.’ •

te zorgen dat het raadsbesluit 
ook echt wordt uitgevoerd.

snellere reanimatie door 
sms-alarm in de hele 
gemeente
Al in 2008 hamerde de SP er op 
dat het systeem van alarmering 
van buurtbewoners die kunnen 
reanimeren, in de hele gemeente 
moet worden ingevoerd. Na 
herhaald aandringen  kregen 
we het in 2013 voor elkaar. De 

kostbare tijd tussen hartfalen 
en aankomst ambulance kan nu 
worden overbrugt, wat levens 
kan redden en blijvend letsel 
voorkomen. 

oVerlast hondenpoep 
aangepakt
Hondenpoep is een grote erger-
nis. Vier jaar had een VVD’er de 
mond vol over de aanpak van 
hondenpoep, maar er gebeurde 
niets. Toen die partij echter 

aangaf het onderwerp  over de 
verkiezingen te willen tillen, 
greep de SP in. We kwamen zelf 
met een plan dat unaniem werd 
aangenomen. Resultaat is een 
gemeentelijke proef in 2014 in 
Belfeld en de wijk Op de Heide 
in Tegelen. Als die proef slaagt, 
volgt wat ons betreft in 2015 
de rest van de gemeente. Waar 
andere beloven maar niets doen, 
krijgen wij het wel voor elkaar. •

SP Venlo steunde de vakbondsdemonstratie tegen de ontslagen bij Sulzen Eldim. SP Venlo deed mee met de opruimactie tegen zwerfvuil in Belfeld.

De SP deed onderzoek naar de leefbaarheid in de winkelcentra.



We hebben vertrouwde en nieuwe gezichten die de komende 
vier jaar willen gaan voor een 100% sociaal Venlo.

Ton Heerschop (48) 
Uit Tegelen. Controller 
kwaliteit en veiligheid bij 
VieCuri Medisch  
Centrum. Vier jaar 
raadslid, regiobestuur-
der van de SP in Noord- 
en Midden-Limburg en 
lid van het landelijke 
partijbestuur. 

Alexander Vervoort (34)
Uit Belfeld. Werkte als 
beleidsmedewerker  
Defensie bij de SP-
Tweede Kamerfractie. 
Daarna bij de Politie 
Limburg en nu bij de 
Koninklijke Landmacht.  
Sinds 2010 raadslid.

Petra Raijer (50)
Uit Arcen. Financi-
eel-administratief 
 medewerkster bij een 
accountantskantoor. 
Daarvoor 11 jaar zelf-
standig ondernemer in 
de horeca en werkzaam 
in de toeristische sector, 
marketing en receptie. 
Bij de SP organisatiese-
cretaris.

sp Venlo: de mensen
‘sp-raadsleden  Vertegenwoordigen hun  achterban het best.’ conclusie uit onderzoek van politicoloog andré krouwel, ontwikkelaar van kieskompas, in november 2013, gepubliceerd in Vng-magazine.

Op 19 maart kunt u in Venlo naar de stembus. Dat worden belangrijke 
verkiezingen: binnenkort beslist namelijk de gemeente ook over zorg, 
bijstand, werk en de sociale werkplaatsen. Meer dan ooit gaan deze 
verkiezingen over de vraag: hoe maken we Venlo 100% sociaal?

Het kabinet van VVD en PvdA heeft dankzij de gedoogsteun van D66, 
ChristenUnie en SGP veel stuk gemaakt. Onze pensioenen zijn verslechterd, thuiszorg 
voor onze ouderen en gehandicapten wordt geschrapt en op de sociale zekerheid wordt 
flink gekort. De solidariteit wordt aangetast omdat het kabinet kiest voor meer markt-
werking in de zorg en meer armoede. Ziekenhuizen gaan winst maken; over de rug van de 
patiënt moet geld worden verdiend.

Op 19 maart kunt u zeggen of u het eens bent met die politiek. Sturen we jonggehandicap-
ten naar de bijstand of gunnen we ze een menswaardig bestaan? Breken we de WW verder
af, of zijn we solidair met werknemers die in moeilijke tijden werkloos worden? Gaan we
door met de ontmanteling van onze samenleving of slaan we een andere weg in? De SP
wil weg van het cynisme en kiest vóór optimisme en sociale politiek. Samen kunnen wij 
Venlo en Nederland 100% socialer maken. Doet u met ons mee om Nederland menswaar-
diger, gelijkwaardiger en meer solidair te maken?

Emile Roemer,

Fractievoorzitter SP in de Tweede Kamer

Vóór optimisme en sociale politiek

SP Venlo 
 
06 2031 1683
venlo@sp.nl

Facebook: VenloSP
Twitter: @spvenlo

Meer informatie, de complete kandidatenlijst 
en het gehele programma kunt u vinden op 
onze website:

Venlo.sp.nl

word nu lid!  
meld u aan op:
www.sp.nl/word-lid
sp-lid bent u al voor  
€ 5 per kwartaal.
geen internet?  
bel: (088) 243 55 40

Stefan Hugeus (44)
Uit Blerick. Quality 
engineer bij Maxicosi. 
Daarvoor was hij 
productiemedewerker, 
kwaliteitscontroleur, 
gereedschapsmaker, 
inkoper, serviceme-
dewerker. Bij de SP 
fractieondersteuner en 
bestuurslid ledenzaken 
en scholingen.

Natasja Peeters-van 
Ham (32)
Uit Venlo. Werkzaam 
bij een klantcontact-
centrum in Venlo. 
Daarvoor vanwege 
zorg voor het gezin 
langdurig werkloos 
en eerder werkzaam 
in de administratie en 
klanten service. Actief bij 
de SP als organisator 
van acties.


